
Protokół Nr III

Z obrad sesji Rady Gminy Dąbrówka, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2010 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Dąbrówka. W obradach udział wzięło 15 Radnych na 
stan 15 oraz 20 Sołtysów.
Obrady rozpoczęto o godz. 12.10. ze stanem 14 Radnych. Następnie o godz. 12.25 na obrady 

przybył Radny p. Bogdan Kujawski.

(Lista obecności stanowi załącznik do protokółu)

Porządek obrad

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie określenia szczegółowego konsultowania z radami działalności 

pożytku publicznego, organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi 

w art.3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

b) W sprawie zmiany uchwały Nr II/5/2010 z dnia 9 grudnia 2010r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr XLI/245/2010 z dnia 7.06.2010 w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie w Banku 

Gospodarstwa Krajowego na realizacje zadania „Rozbudowa infrastruktur 

wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka 

(etap I -  Józefów -  Cisie - Trojany)”.

c) W sprawie zmiany uchwały XLII/256/2010 z dnia 16 lipca 2010r. w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

d) W sprawie zmiany uchwały Nr XLII/257/2010 z dnia 16 lipca 2010r. w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie krótkoterminowej pożyczki Gminnemu Centrum 

Kultury w Dąbrówce.

e) W sprawie udzielenia długoterminowej pożyczki Gminnemu Centrum Kultury w 

Dąbrówce.

f) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 r.

g) W sprawie wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2010 r.

h) W sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2011- 

2016.

i) W sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrówka na 201 lr.
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j) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii.

7. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

8. Sprawy różne i wolne wnioski.

9. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad

Do pkt. 1
Przewodnicząca Rady powitała uczestników obrad , stwierdziła prawomocność obrad na 

podstawie listy obecności i otworzyła obrady III sesji Rady Gminy. Następnie odczytała 

porządek obrad, który w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie (14 -za).

Do pkt. 2
Na sekretarza obrad Radni w głosowaniu jawnym powołali p. Ryszarda Kluska (14 -za).

Do pkt. 3
Poprawkę do protokółu wniósł p. Aleksander Załęski. Protokół wraz z naniesioną poprawką 

został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym (14- za).

Do pkt.4
Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności stanowi załącznik do protokółu.

Do pkt.5
Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu p. Maria Wilkowska przedstawiła wniosek 

podjęty na posiedzeniu ww. Komisji, która odbyła się w dniu 17.12.2010 r., wniosek brzmi 

następująco: w przypadku nie otrzymamy dotacji od Wojewody Mazowieckiego na budowę 

placu zabaw dla dzieci przy Szkole Podstawowej w Dąbrówce, należy zdjąć z tego zadania 

kwotę 10 tys. zł i przeznaczyć na stypendia motywacyjne dla uczniów.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego p. Janusz Getka 

przedstawił wniosek ww. .Komisji, która odbyła się w dniu 16.12.2010 r., wniosek brzmi 

następująco: z wydatków bieżących w strażach przeznaczyć 5 tys. zł na dofinansowanie do 

zakupu samochodu dla Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Wołominie.

Przewodniczący Komisji Gospodarczej p. Józef Sobczak przedstawił wniosek ww. Komisji, 

która odbyła się w dniu 15 grudnia 2010 r., wniosek brzmi następująco: należy przystąpić w 

pierwszej kolejności do przebudowa drogi gminnej w miejscowości Sokołówek - Kołaków.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym p. .Załęski 

Aleksander przedstawił wniosek ww. Komisji, która odbyła się w dniu 13.12. 2010 r., 

wniosek brzmi następująco: środki w wysokości 100 tys. zł. przesunąć z działu Gospodarka 

Komunalna i Ochrona Środowiska dodatkowe przyłącza kanalizacyjne do działu Transport i 

Łączność tj. 50 tys. zł. na budowę chodników i 50 tys. zł. na modernizację dróg.



Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej p. Ryszard Klusek przedstawił wnioski 

ww. Komisji, która odbyła się w dniu 20.12.2010 r., wniosek brzmi następująco: wnioski 

zawarte są w autopoprawce Wójta Gminy Dąbrówka dołączonej do projektu budżetu gminy 

na 2011 r. Ponadto p. Klusek Ryszard poinformował, iż członkowie Komisji jednogłośnie 

opowiedzieli się aby nie podejmować uchwały w sprawie diet za udział w pracach rady i jej 

organach.

Do pkt. 6

a)

Mecenas omawiając projekt wyjaśnił, że została zmieniona ustawa o działalności pożytku 

publicznego i dlatego należy uchwalić ramowy program działania dotyczący aktów prawa 

miejscowego dotyczących działalności statutowej tych organizacji w głosowaniu jawnym 

uchwała została podjęta jednogłośnie (14-za) i stanowi załącznik do protokółu.

Godz. 12.25 na obrady przybył Radny p. Bogdan Kujawski. (Na sesji obecnych 15 

Radnych na stan 15).

b)

Skarbnik Gminy Dąbrówka p .Agnieszka Adam omawiając projekt powyższej uchwały 

wyjaśniła, że w Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie zaciągnęliśmy pożyczkę w 

wysokości 1.936.740 zł na budowę wodociągów dla miejscowości Józefów -  Cisie - Trojany. 

Na rok 2010 zaplanowane było do wykorzystania 918.392 zł wykorzystano 642.112 zł. 

Różnice tj. kwotę 276.280 zł przenosi się do wykorzystania w 201 lr. stad też zachodzi 

konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/2010 z dnia 9 grudnia 2010r. w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLI/245/2010 z dnia 07 czerwca 2010r. zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 

na wyprzedzające finansowanie w Banku Gospodarstwa Krajowego na realizacje zadania 

„Rozbudowa infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w 

Gminie Dąbrówka ( etap I -  Józefów -Cisie - Trojany)” w głosowaniu jawnym została 

podjęta jednogłośnie ( 15-za) i stanowi załącznik do protokółu.

c)

Skarbnik Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Adam omawiając projekt przedmiotowej uchwały 

poinformowała, że uzasadnieniem podjęcia powyższej uchwały jest zmniejszenie kwoty 

pożyczki w 2010 r. o kwotę 73.675,00 zł jest wynikiem opóźnienia w realizacji zadania przez 

wykonawcę tj. zakres wykonanych robót pozwolił na rozliczenie tylko 171.230 zł. 

Nierozliczona kwota pożyczki zostaje ujęta w przychodach budżetu na 2011 rok.

3



Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/256/2010 z dnia 16 lipca 2010 roku w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w WFOŚ i GW w Warszawie w głosowaniu jawnym 

została podjęta jednogłośnie (15-za) i stanowi załącznik do protokółu.

d)

Skarbnik Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Adam nawiązując do projektu uchwały 

poinformowała, że w 2010r. Gmina udzieliła Gminnemu Centrum Kultury krótkoterminowej 

pożyczki w wysokości 408.650 zł z przeznaczeniem na budowę świetlicy w Trojanach z 

czego spłaconych zostało 213.408 zł. Pozostała kwota pożyczki w kwocie 195.242 zł 

zostanie spłacona w roku 2011 i dlatego ta część pożyczki zyska status długoterminowej i 

niezbędne jest podjęcie nowej uchwały.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/257/2010 z dnia 16 lipca 2010 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie krótkoterminowej pożyczki Gminnemu Centrum Kultury w 

Dąbrówce w głosowaniu jawnym została podjęta jednogłośnie (15-za) i stanowi załącznik do 

protokółu.

e)

Skarbnik Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Adam wyjaśniła, że kwota 195.242 zł stanowi 

niezrefundowaną część pożyczki po zrealizowaniu inwestycji budowa świetlicy w Trojanach 

prawdopodobnie zostanie ona zwrócona w styczniu 201 lr.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie długoterminowej pożyczki Gminnemu 

Centrum Kultury w Dąbrówce w głosowaniu jawnym została podjęta jednogłośnie (15-za) i 

stanowi załącznik do protokółu.

f)

Skarbnik Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Adam poinformowała, że dostarczony Radnym 

projekt uchwały uległ nieznacznej zmianie i przystąpiła do omówienia zmian.:

Zwiększa się dochody budżetu gminy na 2010 rok o kwotę 5.140 zł dotacja z budżetu 

Wojewody Mazowieckiego ( zadania zlecone - opieka społeczna)

Zmniejsza się dochody budżetu o następujące pozycje:

- 913.392 zł środki unijne pozyskane w ramach PROW na realizację zadania „Rozbudowa 

infrastruktury wodociągowo kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 Józefów -  Cisie -  

Trojany nie zrealizowane w 2010 roku 3.175.199 zł środki unijne pozyskane w ramach RPO 

na realizację zadania „Rozbudowa publicznego gimnazjum w Dąbrówce wraz z halą 

sportową” nie zrealizowane w 2010 roku

Zwiększa się wydatki budżetu gminy na rok 2010 o następującą pozycję:

- 5.140.000 zł środki na wypłatę świadczeń rodzinnych.

Zmniejsza się wydatki budżetu o następujące pozycje:



- 454.866 zł z planu wydatków inwestycyjnych przeznaczonych na budowę wodociągów dla 

miejscowości Józefów -  Cisie -  Trojany nie wykorzystane w roku bieżącym. Zakres robót 

został nie wykonany z uwagi na trudne warunki w terenie związane z wysokim poziomem 

wód gruntowych.

- 4.170.199 zł z zadania rozbudowa publicznego gimnazjum w Dąbrówce wraz z halą 

sportową. Z uwagi na przedłużającą się procedurą przetargową zakres robót zaplanowany do 

zrealizowania nie został wykonany.

- 10.605,00 zł z planu wydatków inwestycyjnych zabezpieczonych na zadanie 

„Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności wojewódzka mazowieckiego, poprzez budowanie 

społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie 

zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu zgodnie z informacją pozyskaną od Marszałka 

Województwa Mazowieckiego rozpoczęcie realizacji projektu ma nasta poić w roku następny.

- 3.465,00 zł z planu wydatków inwestycyjnych zadania Rozwój elektronicznej administracji 

w samorządach województwa mazowieckiego wspomagającej niwelowanie dwudzielności 

potencjału województwa” zgodnie z informacja uzyskana od marszałka Województwa 

Mazowieckiego rozpoczęcie realizacji projektu ma nastąpić w roku 2011.

W ramach przeniesienia wydatków dokonuje się następujące zmiany

- wydziela się kwotę 1.500 tyś.zł przeznaczeniem dla Komendy Policji w Radzyminie dla 

policjantów za realizację zadań z zakresu służby prewencyjnej na terenie naszej Gminy.

W ramach wydatków bieżących zwiększyć wydatki bieżące o kwotę 20.000 zł w drogach 

gminnych z przeznaczeniem na zimowe utrzymanie dróg.

Zwiększyć o kwotę 2.000 zł plan wydatków w strażach.

Powyższe środki zostają wydzielone z planu wydatków bieżących zabezpieczonego na 

opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego.

W oświacie przeniesienia wydatków bieżących w kwocie 20.725 zł pozwolą na końcowe 

rozliczenie działalności bieżącej placówek oświatowych funkcjonujących na terenie naszej 

gminy.

W planie wydatków bieżących dla ZGK zabezpiecza się środki w kwocie 2.420 zł na zakup 

zestawu komputerowego oraz naprawę drukarki.

Do przestawionych zmian radni nie wnosili uwag.

Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010 r. w głosowaniu jawnym została podjęta 

jednogłośnie (15-za) i stanowi załącznik do protokółu.

g)

Skarbnik Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Adam poinformowała, że wydatki budżetowe, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010 to budowa chodnika Zaścienie -  zadanie



zostało niewykonane z uwagi na wysoki stan wód gruntowych i dokończenie budowy 

chodnika w Józefowie -  które zostało wykonane w 90%.

Uchwała w sprawie wydatków budżetowych które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2010 w głosowaniu jawnym została podjęta jednogłośnie (15-za) i stanowi 

załącznik do protokółu.

h)

Skarbnik Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Adam omawiając projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2011 -  2016 powiedziała, że 

wzrost dochodów bieżących na rok 2012 przyjęto na poziomie dużo wyższym niż zakłada 

inflacja z uwagi na fakt, że w latach 2011-2012 planuje się pozyskać wysokie wpływu z 

podatku od nieruchomości wpływów, podatku dochodowego od osób fizycznych (PIT) i 

podatku dochodowego od osób prawnych CIT) z uwagi na zainteresowanie inwestorów 

lokalizacją wzdłuż trasy S 8. W przypadku naszej gminy podatek od nieruchomości i udziały 

w podatku dochodowym od osób fizycznych stanowią dwa główne źródła wpływów do 

budżetu. W latach 2013 - 2016 zaplanowano wpływu do budżetu ogółem na poziomie od 2 

do 4 %.

W roku 2011 w zakresie dochodów majątkowych dość dużą pozycję stanowią dotacje 

pozyskane ze środków unijnych w ramach programów PRO W, RPO i POIG.

Wzrost wydatków bieżących zaplanowano na poziomie nie przekraczającym tegorocznej 

inflacji. Na finansowanie deficytu i zrównoważenie budżetu w poszczególnych latach planuje 

się do roku 2013 zaciągać pożyczki preferencyjne (częściowo umarzalne oraz kredyty z 

przeznaczeniem na realizowane zadania inwestycyjneO.

Spłatę długu zaplanowano na podstawie harmonogramów spłat zaciągniętych pożyczek i 

kredytów do roku 2016 zgodnie z podpisanymi umowami. Część długu stanowią pożyczki 

preferencyjne, częściowo umarzalne jednak na dzień sporządzania prognozy zaplanowano 

całość spłat długu.

Radna Gminy p. Wątorska -  Parzydło Justyna zabierając głos stwierdziła, że przyszłoroczny 

budżet jest bardzo ambitny i będzie bardzo trudny do zrealizowania. Zaplanowane na rok 

2012 dochody własne Gminy sa nie realne do wykonania. Temat związany z wieloletnią 

prognozą finansową powinien zostać bardziej szczegółowo przedyskutowany i zasugerowała 

by ponownie omówić zapisy zawarte w przedłożonym materiale. Rada ma możliwość 

podjęcia uchwały budżetowej w późniejszym terminie powiedziała p. Wątorska -  Parzydło 

Justyna.

Wójt Gminy Dąbrówka p. Tadeusz Bulik odnosząc się do wypowiedzi przedmówczyni 

wyjaśnił, że jak sama nazwa wskazuje prognoza jest dokumentem prognostycznym. Jeżeli 

planujemy wydatki musimy pod to przyjąć plan dochodów. Jeżeli tych dochodów nie 

osiągniemy to wiadomo, że zadanie zaplanowane do realizacji nie zostaną wykonane. 

Najważniejszym dokumentem jest budżet Gminy na 201 lr. Jeżeli nie będziemy wstanie go 

wykonać to będziemy wprowadzać zmiany tak jak robiliśmy to w roku bieżącym. Prognoza



jest dokumentem potrzebnym po to aby móc składać wnioski o pozyskanie środków z 

zewnątrz. Wieloletnia prognoza finansowa jest integralną częścią budżetu. Gdy nie mamy 

uchwalonego budżetu nie możemy podejmować żadnych zadań inwestycyjnych ani składać 

wniosków na nowe zadania. Na następnej sesji możemy dokonać skorygowania zapisów 

zawartych w prognozie powiedział Wójt Gminy.

Skarbnik Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Adam uzupełniała, że zgodnie z nowa ustawą o 

finansach publicznych zaplanowane dochody bieżące nie mogą być większe od wydatków 

bieżących.

Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Gryglas -  reasumując dyskusje nad 

wieloletnia prognozą finansową stwierdziła, że zawarte w przedmiotowym projekcie uchwały 

zapisy bez pokrycia w realnych środkach finansowych nie będą mogły być zrealizowane.

Skarbnik Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Adam odczytała uchwałę Nr 477/0/2010 

Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 16 grudnia 2010r. w sprawie wydania opinii i 

przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2011 -  2016.

Uchwała w sprawie wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2011 -  2016 

w głosowaniu jawnym została podjęta większością głosów ( 13 -za),( 2 - wstrzymujące) 

i stanowi załącznik do protokółu.

i)

Projekt budżetu Gminy na 201 lr  został omówiony przez Wójta Gminy Dąbrówka p. Tadeusza 

Bulika. Wójt Gminy stwierdził, że jest to budżet ambitny, sporo w nim nowych zadań jak 

również duże zadania niezrealizowane w roku bieżącym. W dalszej części swojej 

wypowiedział Wójt Gminy poinformował, że po uwzględnieniu wniosków Komisji stałych 

Rady Gminy w projekcie budżetu na 2011 rok proponuje dokonać następujące zmiany:

1. Zakup odśnieżarki do odśnieżania chodników na terenie gminy -  10.000 zł.

2. Zwiększenie udziału w budowie chodników o 50 tys. zł oraz wydzielenie kwoty 50 

tys. zł jako dopłata do zbiorowego transportu lokalnego.

3. Wydzielenie w dziale Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa z 

wydatków bieżących kwotę 5.000 zł na dofinansowanie do zakupu samochody 

pożarniczego dla PPSP w Wołominie.

4. W drogach gminnych wydziela się do realizacji zadanie inwestycyjne „Przebudowa 

drogi gminnej Sokołówek -  Kołaków.

Łącznie proponuje się zwiększenie dochodu budżetu o kwotę 4.123.591 zł a łączne 

zwiększenie wydatków o kwotę 3.356.246 zł powiedział Wójt Gminy.

Szczegółowe zapisy zawarte są w autopoprawce Wójta Gminy do projektu budżetu Gminy na 

rok 2011, stanowią załącznik do protokółu.



w
Radny Gminy Dąbrówka p. Załęski Aleksander odnosząc się do projektu budżetu powiedział, 

że w odniesieniu do tegorocznego budżetu planuje się wzrost dochodów o 52% a wydatków 

iO 1,4%. Wprowadza się również innowacyjne upoważnienia dla Wójta tj. Upoważnienie Nr 1

- dokonywania zmiany w planie wydatków w ramach działu w zakresie wydatków na 

uposażenia i wynagrodzenia ze stosunku pracy i Upoważnienie Nr 4 -  dokonywania zmian 

planu wydatków majątkowych określonych w załączniku nr 2 a w ramach działu, 

obejmujących przesunięcia środków zaplanowanych na zadania inwestycyjne, o ile nie 

powodują zmiany ogólnej kwoty wydatków majątkowych nie może kreować nowych zadań i 

likwidować zadań istniejących Dlaczego tych upoważnień nie było w latach ubiegłych zapytał 

p. Załęski Aleksander.

Skarbnik Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Adam odpowiedziała na pytanie stwierdziła, że 

ustawowe kompetencje do dokonywania zmian w budżecie przez organ wykonawczy 

przewidziane zostały w art.257 ustawy o finansach publicznych. Natomiast art. 258 

dopuszcza możliwość wprowadzenia innych upoważnień dla organu wykonawczego, w 

przypadku naszej Gminy dla Wójta przez organ stanowiący -. Rada Gminy.

Upoważnienie Nr 1 dotyczy przesunięcia planu wydatków między paragrafami dotyczącymi 

wynagradzania zatrudnionych pracowników. Upoważnienie Nr 4 to upoważnienie do 

dokonywania zmian w planie wydatków inwestycyjnych między poszczególnymi zadaniami 

w ramach działu.

Upoważnienia te są bardzo wąskie a przyczynią się do usprawnia pracy Wójtowi w toku 

realizacji budżetu a w szczególności zadań inwestycyjnych powiedziała Skarbnik Gminy 

Dąbrówka.

Następnie Skarbnik Gminy Dąbrówka odczytała uchwałę Nr 476/0/2010 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wydania opinii i przedłożonym przez Wójta Gminy Dąbrówka 

projekcie uchwały budżetowej deficytu budżetu na 2011 oraz możliwości sfinansowania.

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrówka na 2011 r. została odczytana 

przez Przewodniczącą Rady Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym uchwała została 

podjęta jednogłośnie ( 15-za) i stanowi załącznik do protokółu.

j)

Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Radni nie wnosili 

uwag.

Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w głosowaniu jawnym uchwała 

została podjęta jednogłośnie ( 15-za) i stanowi załącznik do protokółu.
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Do pkt. 7

Pisma skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad Radnego Gminy 

Dąbrówka p. Ryszarda Kluska i rozpatrzone w sposób następujący:

- Pismo od Starosty Powiatu Wołomińskiego - o zaplanowanie środków w budżecie Gminy na 

wykonanie udrożnienia oraz konserwację rowów melioracyjnych -  przekazano do Komisji 

Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka.

- Pismo od Radnego Gminy Dąbrówka p. Janusza Getki -  o wsparcie finansowe na zakup 

stołu do gry w bilard -  przekazano do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy 

Dąbrówka.

- Pismo od Ochotniczej Straży Pożarnej w Dąbrówce o wsparcie finansowe w kwocie 200 tys. 

zł na zakup ciężkiego samochodu bojowego z napędem 4 x 4 -  przekazano do Komisji 

Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Do pkt. 8

.W sprawach różnych i wolnych wnioskach Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka p. 

Agnieszka Gryglas przedstawiła harmonogram zebrań wiejskich dotyczących wyboru 

sołtysów na terenie Gminy Dąbrówka.

Pan Milewski Jan -  zapytał co stało się z przystankiem który stał przy sklepie w Guzowatce

Pan Ziółkowski Tadeusz -  zapytał o oświetlenie na przystanku przy trasie S 8 z którego 

korzystają mieszkańcy Chajęt. Inna sprawa poruszona przez p. Ziółkowskiego to sprawa 

związana z odśnieżaniem, które jest wykonywane „niedbale”.

Pan Król Henryk nawiązał do planowanej budowy drogi Kołaków -  Teodorów 

i zaproponował aby przebiegała ona prosto.

Pani Kuśkowska Helena -  zadała pytanie w sprawa kanalizacji w Laskowie (czy jest jeszcze 

na nią gwarancja?), oraz zapytała o oświetlenie przystanku przy trasie S 8.

Pan Załęski Aleksander - stwierdził, że powinno rozpocząć się projektowanie oczyszczalnie 

ścieków w Czarnowie i wybranych odcinków kanalizacji. Ponadto Pan Załęski Aleksander 

zapytał co z wynajęciem pomieszczeń na zabiegi rehabilitacyjne w ośrodku zdrowia w 

Kuligowie - Z tego co mi wiadomo na piętrze znajdowały się pomieszczenia przystosowane 

do tych zabiegów powiedział mówca.

Pani Paciorek Leokadia -  poruszyła temat dokończenie budowy drogi w Działach 

Czarnowskich.

Wójt Gminy Dąbrówka odnosząc się do powyższych wypowiedzi poinformował, że 

przystanek z którego korzystają między innymi mieszkańcy z Chajęt znajduje się na terenie 

gminy Klembów, odnośnie odśnieżania -  zostanie przekazana informacja do Zarządu Dróg 

Powiatowych, że odśnieżanie wykonywane jest w sposób niewłaściwy.



Droga Kołaków -  Teodorów przebieg drogi do rozważenia przez Komisję Gospodarczą. 

Należy dokonać wizji w terenie.

Odnośnie kanalizacji w Laskowie -  termin gwarancji przedłużony do końca marca 201 lr. 

Sprawa oświetlenia zostanie rozpatrzona w przeciągu 2 - 3  tygodni. Należy podjąć decyzję ile 

lamp wydzielamy do oświetlenia, ponieważ prawdopodobnie za zużytą energię elektryczną 

(wyznaczonych lamp) będzie płacił Urząd Gminy w Dąbrówce.

Odnośnie budowy oczyszczalni ścieków na dzień dzisiejszy nie mamy uzgodnienia projektu z 

Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska. Jeżeli otrzymamy ten dokument wydajemy 

decyzję dotyczącą lokalizacji oczyszczalni ścieków.

Wiata w Guzowatce została zniszczona przez wichurę i zabrana przez Zarząd Dróg 

Powiatowych.

Droga w Działach Czarnowskich jest zaplanowana do wykonania w roku 2011.

Pan Pasoń Marek zapytał czy dalej będzie kontynuowana budowa kanalizacji w Małopolu.

Wójt Gminy Dąbrówka wyjaśnił, że zaplanowane pierwotnie środki w wysokości 100 tys. zł 

na kanalizacje w Małopolu zdaniem członków Komisji były za małe i zostały przesunięte na 

drogi i chodniki a w roku 201 lw  Małopolu planowane jest wykonanie odcinka chodnika.

Do pkt.9

Zamknięcia obrad III sesji Rady Gminy dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka 

p. Agnieszka Gryglas -  dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Obrady zakończono o godz. 14.00

Po zakończonych obradach Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka zaprosiła uczestników na 

Mszę Święta, która odprawiona została w miejscowym kościele. Po Mszy Świętej odbyło się 

spotkanie świąteczno -  noworoczne w Gminnym Centrum Kultury w Dąbrówce.

Na tym protokół zakończono.

PRZEWODNICZĄCA
Rad^Gmirj

mgrAgmedzkc Gryglas
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